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П Р О Т О К О Л 

 

№15 
 

 Днес 31.05.2012 г. в Заседателната зала на Община Кнежа се проведе заседание на 

Общинския съвет – Кнежа. На заседанието от 17 общински съветника присъстваха 15. 

Отсъстваха: Росен Пещенски и Стефчо Малкодански. 

Председателят на общинския съвет г-жа Малина Цолова откри редовното за м.Май 

заседание в 14
50

 часа и предложи следния 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

1.Информация за изпълнението на проектите, по които работи 

Община Кнежа. 
2.Отчет за работата на Общински комплекс за социални услуги. 

3.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица: 
3.1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно безвъзмездно прехвърляне на собственост; 

3.2.Заповед №АК-02-25/14.05.2012 г. на Областния управител на 
област Плевен; 

3.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 
Кнежа относно партньорско споразумение за съвместна дейност с Център 
за междуетнически диалог и толерантност „Амалипе”; 

3.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 
Кнежа относно предоставяне за безвъзмездно ползване на имот – частна 
общинска собственост; 

3.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 
Кнежа относно удължаване на договор за наем; 

3.6.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 
Кнежа относно удължаване на договор за наем; 

3.7.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг; 
3.8.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно схема за поставяне на преместваеми обекти за гр.Кнежа, 
община Кнежа, кв. 188; 

3.9.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно определяне размера на таксите, които ще заплащат 
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потребителите в Звеното за услуги в домашна среда към Домашен социален 

патронаж, при подобряване на проект по схема „Помощ в дома”, 
приоритетна ос 5 „Социално включване и насърчаване на социалната 

икономика” на Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси 2007 
– 2013 година”; 

3.10.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно кандидатстване на Община Кнежа по схема „Помощ в 
дома”, приоритетна ос 5 „Социално включване и насърчаване на 
социалната икономика” на Оперативна програма „Развитие на човешките 

ресурси 2007 – 2013 година”; 
3.11.Докладна записка от Даниела Дойчинова – директор на 

дирекция „Обща администрация” относно утвърждаване 
командировъчните разходи на Вр.ИД кмет на Община Кнежа, избран с 
Решение №25 от 23.12.2011 година на Общинския съвет Кнежа за периода 

01.01.2012 г. до 31.03.2012 г.; 
3.12.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно вземане на решение от Общинския съвет Кнежа, в 
качеството му на акционер в МБАЛ „Христо Ботев” АД гр.Враца за 
упълномощаване на представител на Община Кнежа относно постъпила 

покана за участие в редовно заседание на Общото събрание на 
акционерите на МБАЛ „Христо Ботев” АД гр.Враца; 

3.13.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно управление на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД; 
3.14.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община 

Кнежа относно отпускане на парична помощ за операция и следоперативно 
лечение на лицето Илиян Цветанов; 

3.15.Писмо от д-р Иван Йорданов – директор на Областна дирекция 

по безопасност на храните относно предоставяне помещение за Общинския 
ветеринарен лекар; 

3.16.Писмо от Общинска администрация относно актуализирани 
списъци на клубовете на пенсионерите и клубовете на инвалидите във 
връзка с Решение №67 по Протокол №12 на ОбС Кнежа. 

4.Разни. 
Да вземат участие в работата на заседанието присъстваха: 

г-н Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа; 

инж.Николай Дамяновски – зам.-кмет на Община Кнежа; 

г-н Цветан Иванов – кмет на кметство с.Лазарово; 

г-жа Наталия Христова – Радомирска –секретар на Община Кнежа; 

инж.Николай Кьосовски-директор на дирекция „Специализирана администрация”; 

г-жа Галя Шугльова – ст.експерт „ПЕФМС”; 

г-жа Десислава Николова – управител на ОбСК; 

 граждани. 

ПО ПЪРВА ТОЧКА – Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на 

Община Кнежа относно информация за изпълнение на проектите, по които работи Община 

Кнежа към м.Май 2012 година, докладва г-жа Шугльова. 
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Отношение взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология също предлага информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага информацията да бъде приета. 

Общинският съвет прие внесената информация. 

Р Е Ш Е Н И Е №85 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема Информация за изпълнение на проектите, по 

които работи Община Кнежа към м.Май 2012 година. 

Гласували: „за”- 15; „против” – няма; „въздържали се” – няма. 

ПО ВТОРА ТОЧКА – Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на 

Община Кнежа относно приемане на Информация за работата на Общински социален 

комплекс през 2011 година, докладва г-жа Николова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и 

екология също предлага информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности 

предлага да се приеме информацията. 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага информацията да бъде приета. 

Общинският съвет прие внесената информация.  

Р Е Ш Е Н И Е №86 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема Информация за работата на Общински социален 

комплекс през 2011 година. 

Гласували: „за”- 15; „против” – няма; „въздържали се” – няма 

ПО ТРЕТА  ТОЧКА – ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И 

ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА: 
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1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

безвъзмездно прехвърляне на собственост, докладва г-жа Христова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се приеме т. 1 от проекто-решенията в докладната записка, а 

т. 2 да се отложи, за по-късно решаване. 

Грамов попита за мотивите за прехвърлянето на обектите? 

Цолова отговори, че те ще се актуват като общинска собственост. 

Шарабански обясни, че вече 6 години ОбС управлява имотите на правоимащите. 

Съдебните дела са приключили и нотариалните актове на „Здравец” АД са обявени за 

нищожни. 

Герговска попита защо Ресторанта от кооперативния дом се предоставя на един 

пенсионерски клуб, след като на последното събрание е решено да се предостави на 

пенсионерите. 

Шарабански й отговори, че този пенсионерски клуб няма база. 

Герговски предложи І етаж да бъде за културен дом. 

Общинският съвет с поименно гласуване прие предложението на бюджетната 

комисия.  

Р Е Ш Е Н И Е №87 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и решения от Протокол от 10.04.2006 

година и Протокол от 12.04.2011 година от общо събрание на правоимащите, съгласно § 

36, ал. 1 от Преходните и заключителни разпоредби на Правилника за прилагане на Закона 

за собствеността и ползването на земеделски земи,  Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

 

1. Общински съвет Кнежа в качеството си на юридическо лице, натоварено с 

провомощия по §12 от Преходни и заключителни разпоредби на Закона за собствеността и 

ползването на земеделски земи прехвърля безвъзмездно в качеството си на юридическо 

лице на община Кнежа, като нов собственик, следните имоти: 

 МАГАЗИН „БОЛНИЦА” – Търговски магазин от метални конструкции, застроен 

на 100 кв.м. върху общинска земя, в Районна болница гр.Кнежа, УПИ I -2968, в кв.183 по 

регулационния план на гр.Кнежа, при граници – от две страни – улици, описан в 

Констативен нотариален акт № 185, том I, дело 399 от 1996г. на Районен съд Кнежа, а по 

Скица № 135/06.07.2010г. издадена от община Кнежа – Павилион с площ от 75 кв.м. 

/седемдесет и пет квадратни метра/, находящ се в УПИ – 1 - №0.2968, кв.183 по ЗРП на 

гр.Кнежа от 1987г. при граници и съседи на имота: УПИ-№0.2969, река „Гостиля” и УПИ - 

№0.8292; 

  

 ТРЕТИ ЕТАЖ ОТ КООПЕРАТИВЕН ДОМ, представляващ четириетажна 

масивна сграда, построена върху общински терен в кв. 124 по плана на гр.Кнежа, УПИ II – 

4147,  при граници и съседи на терена: ул.”Марин Боев”, ул.”Огнян Михайлов” и 

ул.”Криволак”; 
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 ПАРТЕРЕН ЕТАЖ ОТ СЪЩАТА АДМИНИСТРАТИВНА СГРАДА, състояща се 

от актова зала, ресторант и други помещения, със описани същи граници и съседи на 

терена описани в Констативен нотариален акт № 198, том I, дело 420 от 1996г. на нотариус 

при Районен съд Кнежа, а по Скица № 137/06.07.2010г. издадена от община Кнежа – 

административна сграда и съответно Партерен етаж, находящи се в УПИ II - № 501.4147/ 

урегулиран поземлен имот – втори, с планоснимачен  номер пет, нула, едно, точка, четири, 

едно, четири, седем/, кв. 124 по ЗРП на гр.Кнежа от 1999г. при граници и съседи на имота 

върху, който е изградена сградата: УПИ – 501.9511, УПИ – 501.4149, УПИ – 501.9510 и 

УПИ – 501.9502; 

Гласували поименно: „за”-15; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

2.Цолова запозна съветниците със Заповед №АК-02-25/14.05.2012 г. на Областния 

управител  и във връзка с нея комисията по бюджет, финанси и общинска собственост е 

излязла с предложение да се подкрепи докладната, но при настъпване на обстоятелства, 

налагащи промяна в ползване на помещението, да се осигури друго помещение, като 

разходите по ремонта да бъдат за сметка на общината. 

Шарабански обясни, че   областния управител връща за ново обсъждане 

предишното решение тъй като то не е взето с квалифицирано мнозинство и ако се 

подкрепи решението на бюджетната комисия той ще оттегли докладната записка. 

Герговска каза, че в бюджетната комисия са решили да се внесе заповедта на 

областния управител за разглеждане на сесията. 

Андреев смята, че се връщат към предишното решение, което не са подкрепили. 

Цолова предложи да се гласува решението взето на заседанието на комисията по 

бюджет,финаси и общинска собственост и формулира проект за решение: 

1.Отменя Решение №75 по Протокол №14 от 27.04.2012 година на ОбС. 

2.Да се отдаде за бъзвъзмездно ползване на помещение с полезна площ от 61 м
2
, 

находящо се на ул.Христо Ботев №1 в бл.Рила 2 (бившето Бюро по труда) за срок от 

01.05.2012 година до 30.09.2013 година на Център за междуетнически диалог и 

толерантност „АМАЛИПЕ”. При настъпване на обстоятелства, налагащи промяна в 

ползването на помещението, разходите да са за сметка на общината. 

Грамов предложи да  се предостави помещение от ІІІ етаж на Кооперативния дом,  

за да не се правят допълнителни разходи, ако настъпят обстоятелства. 

На поименно гласуване се подложи предложението на Грамов, като последно 

постъпило: „за”-6; „против”-няма; „въздържали се”-9. 

За предложението на бюджетната комисия: поименно гласували: „за”-9; „против”-

няма; „въздържали се”-6. Прие се само отмяната на предишното решение, а за 

предоставяне на помещение - нямаше квалифицирано мнозинство съгласно чл. 39, ал. 4 от 

ЗОС. 

Р Е Ш Е Н И Е №88 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и Заповед №АК-02-25/14.05.2012 г. на 

Областния управител на област Плевен, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет отменя свое Решение №75 по Протокол №14 от 27.04.2012 

година. 
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3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

партньорско споразумение за съвместна дейност с Център за междуетнически диалог и 

толерантност „Амалипе”. 

По предложената докладна записка Герговска обясни, че на заседанието на 

комисията са имали забележки към споразумението – да отпадне т. 9. Предложи да се 

обсъди споразумението, ако е възможно и от юрист, за да не остане общината в неизгодно 

положение. 

Шарабански отговори, че няма проблем обсъжданите текстове да отпаднат защото 

споразумението е отворено. 

Андреев предложи т.9 да остане до „... направените подобрения в помещението”, а 

т. 8, буква „а”  - с изтичане на срока. 

Грамов уточни, че споразумението е разгледано в бюджетната комисия и поддържа 

предложението си  за  предоставяне на  помещение от  ІІІ етаж в сградата на 

кооперативния дом. 

Шарабански изтъкна, че става въпрос за  вече  спечелен проект, нашата община е 

една от 4 общини в страната където е спечелен този проект, разкрити са 2 работни 

места,които се финансират по този проект, а така също ремонта на помещението и 

оборудването,  приобщават се етнически групи, а от нас се иска само предоставяне на 

помещение. 

Герговска смята, че е удобно да няма различни мнения от мнозинството, а колкото 

до докладната записка тя е внесена преди заседанието на бюджетната комисия и не са 

имали възможност да я разгледат обстойно. 

Направи се предложение за прекратяване на дебатите, което се прие с мнозинство 

от 13 -„за” и 2 -  „въздържал се”. 

Общинският съвет прие докладната записка с поименно гласуване. 

РЕ Ш Е Н И Е №89 

На основание чл. 21, ал. 1 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа възлага на кмета на общината да сключи партньорско 

споразумение за съвместна дейност с Център за междуетнически диалог и толерантност 

„АМАЛИПЕ” със срок на действие м.септември 2013 година съгласно приложен проект. 

Гласували поименно: „за”-10; „против”-няма; „въздържали се”-5. 

4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

предоставяне за безвъзмездно ползване на имот – частна общинска собственост, докладва 

инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да бъде подкрепена докладната 

записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага докладната записка да бъде приета. 

Д-р Лицанова предложи да се предостави помещение от ІІІ етаж на Кооперативния 

дом, защото исканото  може да се отдаде под наем. 

Андреев изказа становище, че търговска дейност не може да се развива  в 

помещението, което иска сдружението и предлага да им се предостави. 
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На поименно гласуване се подложи предложението на д-р Лицанова: „за”-10; 

„против”-няма; „въздържали се”-4.  Не се приема. 

Гласува се поименно и докладната записка: „за”-6; „против”-няма; „въздържали се”-

8. Не се приема. 

Решение по докладната записка не се взе защото нямаше мнозинство 2/3 от общия 

брой на съветниците съгласно чл. 39, ал. 4 от ЗОС. 

5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

удължаване на договор за наем, докладва инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да бъде подкрепена докладната 

записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага договорът да бъде удължен с три години. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №90 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, § 78, ал. 2 от ЗОС и във връзка с 

молба с вх.№53.00-348/22.04.2012 година от „Българска телекомуникационна компания” 

АД, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Договор №118/18.08.2009 година за наем на ретранслаторно съоръжение и 

помещение към съоръжението с полезна площ 17,36 м
2
, находящо се в гр.Кнежа, пр.№4067 

по регулационния план на гр.Кнежа, сключен с „Българска телекомуникационна 

компания” АД, да бъде удължен с три години. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

6.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

удължаване на договор за наем, докладва инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да бъде подкрепена докладната 

записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се подкрепи докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №91 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, § 78, ал. 2 от ЗОС и във връзка с 

молба с вх.№92.00-177/17.05.2012 година от Огнян Александров Милчев – областен 

координатор на ПП „ЛИДЕР” за област Плевен, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Договор №115/03.08.2009 година за наем на помещение, находящо се в гр.Кнежа, 

ул.Христо Ботев №2а с площ 12 м
2
, сключен с Огнян Александров Милчев – областен 

координатор на ПП „ЛИДЕР” за област Плевен, да бъде удължен с три години. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

7.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

отдаване на имот – частна общинска собственост чрез търг, докладва инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 
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Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да бъде подкрепена докладната 

записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се отдаде за срок от 5 години. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №92 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 14, ал. 1 и по реда на чл. 14, 

ал. 2 от ЗОС, Общинският съвет Кнежа  

Р Е Ш И: 

1.Да се отдаде под наем чрез явен търг недвижим имот – частна общинска 

собственост, а именно помещение магазин №2 с полезна площ 147 м
2
, находящ се в бл. 

Рила 2 в гр.Кнежа за срок от 5 години с начална тръжна цена 450,00 лева (четиристотин и 

петдесет лева) месечен наем без ДДС. 

Гласували поименно: „за”-13; „против”-няма; „въздържали се”-1. 

8.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

схема за поставяне на преместваеми обекти за гр.Кнежа, община Кнежа, кв. 188, докладва 

инж.Кьосовски. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да бъде подкрепена докладната 

записка, и препоръчва на администрацията за напред схеми за преместваеми обекти се 

предлагат веднъж в годината, а не за всеки обект. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се подкрепи докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №93 

На основание чл. 56 от ЗУТ и Наредба №20 за реда за издаване на разрешения за 

поставяне на преместваеми обекти, елементи на градско обслужване, рекламни, 

информационни и монументално-декоративни елементи, съгласно чл. 56 и 57 от ЗУТ в 

Община Кнежа, чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа приема предложената схема за поставяне на 

преместваеми обекти в гр.Кнежа, област Плевен, кв.188. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

9.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

определяне размера на таксите, които ще заплащат потребителите в Звеното за услуги в 

домашна среда към Домашен социален патронаж, при подобряване на проект по схема 

„Помощ в дома”, приоритетна ос 5 „Социално включване и насърчаване на социалната 

икономика” на Оперативна програма „Развитие на човешките ресурси 2007 – 2013 година”, 

докладва г-жа Николова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се подкрепи докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка. 

Р Е Ш Е Н И Е №94 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Променя чл. 30(1) от наредба №9 Хора с увреждания и самотно живеещи стари 

хора, потенциални потребители на Звеното за услуги в домашна среда към съществуващия 

Домашен социален патронаж, да заплащат диференцирани такси за 1 час, според 

границите, в които попада личният им доход както следва: 

Потребители, чийто доход е 

равен или по-нисък от: 

Коефициент Диференцирана ставка за 

потребителска такса 

1.Гарантирания минимален 

доход (ГМД) 

1,0 0,17 лева/час 

2.Двукратния размер на 

ГМД 

1,1 0,19 лева/час 

3.Трикратния размер на 

ГМД 

1,3 0,22 лева/час 

4.Четирикратния размер на 

ГМД  

1,5 0,26 лева/час 

5.Петкратния размер на 

ГМД 

1,8 0,31 лева/час 

6.Шесткратния размер на 

ГМД 

2,0 0,34 лева/час 

7.Надвишаващи 

шесткратния размер на ГМД 

- 1,70 лева/час 

 

2.Дължимата такса се изчислява върху реално ползваните часове сумарно за месеца 

и се начисляват, и събират от длъжностно лице в ДСП, и се внасят в общинския бюджет до 

25-то число на медеца, следващ месеца, за който се дължат. 

3.Решението за промяна влиза в сила след стартиране на проекта. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

10.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

кандидатстване на Община Кнежа по схема „Помощ в дома”, приоритетна ос 5 „Социално 

включване и насърчаване на социалната икономика” на Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси 2007 – 2013 година”, докладва г-жа Николова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага 

информацията да бъде приета. 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага  да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка.  

Р Е Ш Е Н И Е №95 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският 

съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 
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1.Подкрепя намерението на Община Кнежа да кандидатства за финансиране с 

проектно предложение по схемаBG051PO001-5.1.04 „Помощ в дома”, приоритетна ос 5 

„Социално включване и насърчаване на социалната икономика” на Оперативна програма 

„Развитие на човешките ресурси 2007 – 2013 година”. 

2.2.Одобрява създаването на Звено за услуги в домашна среда, към действащия 

„Домашен социален патронаж”, гр.Кнежа. 

3.Определя проекта като приоритетен, кореспондиращ с общата визия, приоритети, 

цели, мерки от Актуализиран документ за изпълнение на Общинския план за развитие на 

Община Кнежа за периода 2011-2013 година. 

4.Възлага на кмета на общината да извърши всички необходими действия, с оглед 

на качествената и навременна подготовка на изискуемия пакет с документация за 

кандидатстване с указаното в т. 1 проектно предложение, респ. приоритет, мярка, 

програма. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

11.Докладна записка от Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща 

администрация” относно утвърждаване командировъчните разходи на Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа, избран с Решение №25 от 23.12.2011 година на Общинския съвет Кнежа за 

периода 01.01.2012 г. до 31.03.2012 г., докладва г-жа Христова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага  да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка.  

Р Е Ш Е Н И Е №96 

На основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната и чл. 21, ал. 2 

от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Одобрява извършените разходи за служебни командировки на Вр.ИД кмет на 

Община Кнежа за периода от 01.01.2012 година до 31.03.2012 година в размер на 30 

(тридесет) лева, съгласно приложената справка. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

12.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

вземане на решение от Общинския съвет Кнежа, в качеството му на акционер в МБАЛ 

„Христо Ботев” АД гр.Враца за упълномощаване на представител на Община Кнежа 

относно постъпила покана за участие в редовно заседание на Общото събрание на 

акционерите на МБАЛ „Христо Ботев” АД гр.Враца, докладва г-жа Христова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага да се приеме докладната записка. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага  да бъде приета докладната записка. 

Общинският съвет прие докладната записка.  

Р Е Ш Е Н И Е №97 

На основание чл.21,  ал. 1, т. 8 и т. 9 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 18 от Устава на 

МБАЛ „Христо Ботев” АД гр.Враца и във връзка с получена покана изх.№ 619 от 

09.05.2012 година от изпълнителния директор на МБАЛ „Христо Ботев” АД гр.Враца за 

свикване  на Общо събрание на акционерите на дружеството, Общинският съвет Кнежа 
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Р Е Ш И: 

І.Общинският съвет Кнежа, в качеството си на акционер на МБАЛ „Христо Ботев” 

АД гр.Враца упълномощава Симеон Тодоров Шарабански – кмет на Община Кнежа да 

представлява Община Кнежа на редовното събрание на акционерите на МБАЛ „Христо 

Ботев” АД гр.Враца, насрочено за 12.06.2012 година от 10
00

 часа в заседателната зала на 

дружеството, при следния дневен ред: 

1. Доклад на Съвета на директорите за дейността на дружеството през 2011 

година; 

2. Одобряване на годишния финансов отчет на дружеството на 2011 година, 

заверен от дипломиран експерт-счетоводител; 

3. Освобождаване от отговорност на членовете на съвета на директорите за 

дейността им през 2011 година; 

4. Избор на дипломиран експерт-счетоводител за 2012 година; 

5. Промяна на състава на директорите; 

6. Определяне на възнагражденията на членовете на Съвета на директорите, на 

които няма да бъде възложено управлението; 

7. Промяна в капитала на дружеството; 

8. Промяна в устава на дружеството. 

ІІ.При липса на кворум на 12.06.2012 година, упълномощеното лице в предходната 

точка да участва в редовното Общо събрание на акционерите на дружеството, което ще се 

проведе на 26.06.2012 година от 10
00

 часа на същото място при същия дневен ред. 

ІІІ-Упълномощеното лице да гласува по обявения и посочен по-горе дневен ред, 

както намери за добре, като има право да подписва и получава всякакви документи 

свързани с редовното заседание на Общото събрание на акционерите на МБАЛ „Христо 

Ботев” АД гр.Враца. 

ІV.При обективна невъзможност на упълномощеното лица по т. 1 от докладната да 

участва в Общото Събрание на акционерите на МБАЛ „Христо Ботев” АД гр.Враца, 

Общинският съвет Кнежа упълномощава инж.Николай Дамяновски – зам.-кмет на Община 

Кнежа със същите права посочени по-горе. 

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

13.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

управление на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД, докладва г-жа Христова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси и 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика на съвместно заседание решиха да предложат на ОбС да бъде приета т. 1 

и т. 2 от докладната , а т. 3 и т. 4 да се отложи. Възнаграждението на ВрИД управител да 

бъде 300% от средната брутна заплата на дружеството и възлага на кмета на общината да 

сключи договор за възлагане на управлението. 

Общинският съвет прие предложението на двете комисии. 

Р Е Ш Е Н И Е №98 

На основание  чл. 23, ал. 1, т. 10, предложение първо, чл. 42, ал. 1 от Наредба №13 

за управление и упражняване правата на Община Кнежа в качеството й на собственик 

върху търговски дружества с общинско участие в капитала, във връзка с чл. 11, ал. 1, т. 7 

от Договор № 171 за възлагане на управлението на еднолично дружество с ограничена 

отговорност „МБАЛ – Кнежа”, сключен на 19.10.2011 година между Община Кнежа и д-р 
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Велизар Димитров Дилов, чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, предизвестие с вх.№94.00-

301/27.03.2012 година от д-р Велизар Димитров Дилов и в изпълнение на чл. 63, ал. 3 от 

Закона за лечебните заведения,  Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Общинският съвет Кнежа освобождава д-р Велизар Димитров Дилов с ЕГН 

5604211569, с постоянен адрес: гр.София, обл.София, ж.к.Люлин №627 от длъжността 

УПРАВИТЕЛ на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД и прекратява сключения с него Договор за 

възлагане на управлението на еднолично дружество с ограничена отговорност „МБАЛ – 

Кнежа” №171/19.10.2011 година, считано от 04.06.2012 година. 

2.Общинският съвет Кнежа назначава д-р Димитър Стоянов Куцаров за временно 

изпълняващ длъжността УПРАВИТЕЛ на „МБАЛ – Кнежа” ЕООД, считано от 04.06.2012 

година, до провеждане на конкурса, с възнаграждение 300% от средната брутна работна 

заплата на дружеството. 

3.Възлага на кмета на Община Кнежа да сключи договор за възлагане на 

управлението на еднолично дружество с ограничена отговорност „МБАЛ – Кнежа”. 

 Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

14.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно 

отпускане на парична помощ за операция и следоперативно лечение на лицето Илиян 

Цветанов, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага докладната да се разгледа в бюджетната комисия, за да се събере повече 

информация. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се отпуснат 500 лева. 

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №99 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА и постъпила молба с вх.№ 94.00-

412/04.05.2012 година, Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Одобрява отпускането на парична помощ за операция и следоперативно лечение в 

размер на 500 (петстотин) лева на лицето Илиян Цветомиров Цветанов с ЕГН 9201101920, 

жител на гр.Кнежа, ул.Марин Боев №19. 

2.Горецитираните средства да се осигурят от предвидените в Бюджет 2012 година 

10 000 лева за помощи, които не са на основание на Закона за семейните помощи за деца и 

Закона за социалното подпомагане.  

Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

15.Писмо от д-р Иван Йорданов – директор на Областна дирекция по безопасност 

на храните относно предоставяне помещение за Общинския ветеринарен лекар, докладва 

г-жа Христова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината, 

обществен ред и безопасност на движението предлага да се подкрепи Решение №35 по 

Протокол №7 от 30.01.2012 година на ОбС, с което е предоставено помещение на 

Общинския ветеринарен лекар. 
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Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се подкрепи решението на ТСУ комисията. 

Цолова обясни, че ОбС има решение, с което е предоставено помещение за нуждите 

на общинския ветеринарен лекар, изпратила е препис от Решение №35 по Протокол №7 от 

30.01.2012 година на ОбС на ОДБХ. 

16.Писмо от Общинска администрация относно актуализирани списъци на 

клубовете на пенсионерите и клубовете на инвалидите във връзка с Решение №67 по 

Протокол №12 на ОбС Кнежа, докладва г-жа Цолова. 

Отношение взеха: 

Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 

предлага актуализираните списъци да се предоставят на комисията, която ще разпределя 

средствата отпуснати от бюджета за пенсионерските клубове и клубовете на инвалидите в 

общината. 

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и 

данъчна политика предлага да се подкрепи решението на здравната комисия. 

Янкова предложи да се предостави бившия ресторант от първия етаж на 

Кооперативния дом за всички клубове на инвалидите. 

Шарабански отговори, че предложението й ще се протоколира, но за това 

помещение ще се направи публично обсъждане. 

Цолова предложи да се потърси помещение на Сдружение „Кнежица” и същото да 

се изнесе от ОбКСУ. 

Лицанова обясни, че на заседанието на здравната комисия е обсъждано и решено да 

се предложи на общинска администрация да намери помещение за Сдруженията на 

инвалидите  в Кнежа. 

Общинският съвет прие предложенията на здравната комисия. 

Р Е Ш Е Н И Е №100 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, първо предложение и ал. 2 от ЗМСМА, 

Общинският съвет Кнежа 

Р Е Ш И: 

1.Актуализираните списъци на клубовете на пенсионерите и клубовете на 

инвалидите да се предоставят на комисията, която ще разпределя средствата отпуснати от 

бюджета за пенсионерските клубове и клубовете на инвалидите в общината. 

2.Предлага на Общинска администрация да намери помещение за всички 

сдруженията на инвалидите  в Кнежа. 

Гласували: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма. 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИ – РАЗНИ: 

Цолова прочете писмо от Националната асоциация на председателите на общински 

съвети в Република България, с което се обръщат към всички общински съвети да 

подкрепят връщането на предишния текст на чл. 34, ал. 2 от ЗМСМА.  

С 14 гласа „за” Общински съвет Кнежа подкрепя декларацията на НАПОСРБ за 

възстановяване на предишния текст на чл.34,ал.2 от ЗМСМА. 

Шарабански отчете, че Вр.ИД кмет на общината на всяка сесия е отчитал 

одобрени проекти, за около 1 млн. лева. На 30.05.2012 година те заедно са били в МОСВ, 

където е подписан договор за финансиране на проект, т.н. Воден цикъл за 31 200 000 лева, 

което предполага, че в следващите 33 месеца ще се направи пречиствателна станция, три 

колектора и подмяна канализацията на улиците в ЦГЧ. Горд е с това, което са направили 
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служителите от общинска администрация, което говори, че те работят и с това 

опровергават казаното в предизборната кампания от кандидат кметове. В Плевенска 

област Кнежа е единствената община спечелила такъв проект. След 2014 година общината 

ще кандидатства  за финансиране подмяна водопровода на останалата част от града, за 

което документацията е подготвена. Благодари на общинските съветници, които са 

подкрепяли решенията. 

Д-р Лицанова направи ОбС  съпричастен към изявите и получените награди на 

колективите при НЧ „Борба 1896” гр.Кнежа за изтеклия месец май и благодари на 

самодейците. 

Герговска поздрави екипа разработил проекта Воден цикъл и се надява на засилен 

контрол по изпълнението му. 

Петров предложи на следващото заседание отново се обсъди докладната за 

отдаване на помещение на Младежкото  сдружение „Кнежа в Европа” и да се даде 

исканото помещение, защото се създаде неприятна ситуация  при гласуването. 

Цуцуманова се надява да се прекратят партийните пристрастия и да се работи в 

името на общината.  

Дилкова благодари на Шарабански, защото без неговото управление 

администрацията нямаше да постигне резултатите  в спечелването на проекти. 

 

След изчерпване на материалите по дневния ред председателят закри редовното за 

м.май заседание в 17
00

 часа. 

 

 

Протоколчик:      Председател ОбС: 

/П.Македонска/     /М.Цолова/ 

 


